

Kristin Lewis 露易斯

A two-time National Finalist in the Metropolitan Opera National Council Auditions, Kristin Lewis obtained her enormous success in her Italian debut in 2007/08 season singing the role of Leonora in *IL Trovatore* under the baton of maestro Bruno Bartoletti at Teatro Carlo Felice in Genova. Other acclaimed performances included her title role of *Aida* at Bayerische Staatsoper debut with conductor Daniele Gatti, Teatro dell'Opera di Roma and Arena di Verona with Daniel Oren and Teatro Verdi di Padova with Omer Meir Wellber, Teatro alla Scalla as well as Wiener Staatsoper. Her role debut of *Tosca* with the Savonlinna Opera Festival brought her the honour of the Festival's 2010 Artist of the Year. Currently living in Vienna, she is a student of dramatic soprano Carol Byers.



露易斯曾兩度晉身紐約大都會歌劇院國家委員會面試的決賽周，隨後 2007/08 樂季中首次踏足意大利劇院舞台，在熱那亞卡羅費利切劇院於巴托雷蒂指揮棒下飾演《遊吟詩人》的里奧露拉。她飾演《阿伊達》同名角色屢獲高度讚譽，當中包括於慕尼黑巴伐利亞國立歌劇院，由加堤執棒；羅馬歌劇院及維羅那露天劇場，由歐倫執棒；帕都華威爾第劇院，由威爾貝執棒；米蘭斯卡拉歌劇院及維也納國家歌劇院等。她於薩翁林納歌劇節首度演唱《托斯卡》，同年為她帶來歌劇節 2010 年最佳歌唱家殊榮。她現居維也納，師隨女高音拜維絲。